

Title (en)
Annular jewellery

Title (de)
Ringförmiges Schmuckstück

Title (fr)
Bijou en forme d'anneau

Publication
EP 0838174 A2 19980429 (DE)

Application
EP 97105326 A 19970329

Priority
DE 29618320 U 19961022

Abstract (en)
The ring is made of a U-shaped piece of metal bent into the shape of an open shank (2), with free end faces (6,7) to form a setting for a gemstone (3). Each end face has an aperture (8), and at least one aperture contains a locking element (14) to fix the gemstone in place. The element is formed by a cap-like projection, and the gemstone has a corresponding holder (6) for the element. The open shank is made of steel.

Abstract (de)
Um bei einem ringförmigen Schmuckstück mit einer offenen Ringschiene (2), deren freie Endflächen (6,7) eine Fassung für einen Schmuckstein (3) bilden, wobei in jeder Endfläche (6,7) eine Ausnehmung (8,9) zum Einsetzen des Schmucksteins (3) vorgesehen ist, ein Loslösen des Schmucksteins aus der Fassung zu vermeiden, ist in mindestens einer Ausnehmung (8) ein Rastelement zur Fixierung des Schmucksteins angeordnet. <IMAGE> <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7
A44C 17/02

IPC 8 full level
A44C 9/00 (2006.01); **A44C 17/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A44C 17/0216 (2013.01)

Cited by
EP1127509A1; ES2152754A1; EP1334669A3

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0838174 A2 19980429; EP 0838174 A3 19980916; EP 0838174 B1 19990922; AT E184759 T1 19991015; DE 29618320 U1 19961212; DE 59700464 D1 19991028

DOCDB simple family (application)
EP 97105326 A 19970329; AT 97105326 T 19970329; DE 29618320 U 19961022; DE 59700464 T 19970329